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Landmændenes bemærkninger til indhold, tidsforbrug, forløb mm. i forbindelse med strategisamtalerne:

 Efter opstartsmødet kom samtalerne hurtigt i gang – og vi oplevede hurtig respons
 Vi er godt tilfreds – der blev arbejdet seriøst med vores ideer.
 Dejligt med et samarbejde i mellem kommune, rådgiver og landmænd.
 Strategiforløbet har sikret at en ansøgning ikke bliver et ”angreb” på kommunen men et 

samarbejde i stedet.
 Oplevede samspil – det var ikke kun skriveri frem og tilbage. Flere øjne til at afdække emnerne.
 Som landmænd spare strategiforløbet os tid. Det giver en ledestjerne at følge.
 Situationer bliver løst før de bliver til et problem – det har været nogle rigtig gode møder. Håber at 

strategiforløbet kan fortsætte.
 Forløbet har været tidsbesparende.
 Forløbet har været guld værd. Fed strategi. Alletiders.
 Tidligere har fremlæggelsen af tanker og ideer over for kommunen kunne være lidt forkrampet, nu 

kommer vi lige til sagen. Ingen omveje – ikke bange for processen. Ikke længere kommunen og os 
(dem og os)

 Får klarlagt muligheder med det samme.
 Fokus på de bløde værdier sikrer god omgang med omgivelserne. Styrkes af samarbejdet med 

kommunen.
 Kommunen er en vigtig brik i sager hvor at det skal gøres klart over for naboerne at vilkår i en 

godkendelse skal efterleves.
 En god investering også at tale om 10 års perspektiv og ikke kun nærtforestående projekter.
 Kommunen skal ikke droppe de fælles opstartsmøder. Det er vigtigt for os unge landmænd at se 

opbakningen fra alle og især de ældre landmænd, det betyder noget efterfølgende når vi går rundt 
på gårdene hver i sær.

 Når der afholdes nabomøder er det godt at der deltager en fagperson (Sagro eller kommunen)


